
De meeste Belgen geloven nog minder dan de Nederlanders dat de Belgische overheid het echt wel beter doet dan
de Nederlandse. ,,Dat heeft alles te maken met beeldvorming. Met vertrouwen in de overheid. En met de manier
waarop burgers, ambtenaren en politici die zaken aanvoelen.''

Huijboom en De Jong namen de proef op de som. Waar ben je als burger of ondernemer beter af, vroegen ze zich af.
Het resultaat is geen wetenschappelijke vergelijking maar een reisverslag langs het parcours dat burgers en
ondernemers moeten afleggen door de overheidsbureaucratie.

Als je wil immigreren om met de liefde van je leven te trouwen, ben je dan beter af met een Belg of een
Nederlander? Begin je beter een broodjeszaak in Antwerpen of in Amsterdam? Waar is je belastingaangifte
makkelijker in te vullen? Niet enkel burgers en ondernemers komen in het boek aan bod. Ook ambtenaren en
politici maken duidelijk waarom de overheid faalt of werkt.

Ondanks de titel van het boek, doen Belgen het lang niet altijd beter. Uiteindelijk blijkt de strijd Nederland-België
een nek-aan-nek-race te zijn. ,,Laten we vooral Vlaams blijven en dus bescheiden'', merkte staatssecretaris Q op. ,,
Het blijft ongelofelijk traag gaan, ook in ons land.'' Het Europese land dat als eerste werk maakt van een efficiënte
overheid zoals in Singapore of Hong Kong, zal alle investeringen aantrekken, aldus de staatssecretaris. (uit ‘Belgen
doen het beter’, Steven Samyn, De Standaard, 18 maart 2005)


